
Morale Patch Two-Pack - Black, White

Enhance your gear with the Volquartsen Morale Patch.

Perfect for your range bag, tactical gear, jacket, or any loop surface, this Velcro
patch adds a touch of style.

The patch is hook-backed and comes with a loop backer piece for versatile
application.

Crafted from durable and easy-to-clean flexible PVC, it withstands the rigors of
active use.

Attributes

Name: Volquartsen Morale Patch Two-Pack - Black, White
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231478
Mfr. No.: VCPATCH‑2
Color: Black, White
Delivery weight: 0.1kg
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Sicherheitshinweise für den Volquartsen
Moralaufnäher ZweierPack

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des Volquartsen Moralaufnähers ZweierPack! Dieser Patch ist eine
großartige Ergänzung für Ihre Ausrüstung. Um sicherzustellen, dass Sie den Patch sicher und effektiv nutzen,
beachten Sie bitte die folgenden Sicherheitshinweise.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass der Patch nicht in die Hände von kleinen Kindern gelangt.
Verwenden Sie den Patch nur für die vorgesehenen Anwendungen, wie z.B. auf Jacken, Schießtaschen oder
anderen geeigneten Klettflächen.
Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand des Patches, um sicherzustellen, dass er keine Risse oder
Beschädigungen aufweist.
Halten Sie den Patch von extremen Temperaturen und Feuchtigkeit fern, um seine Lebensdauer zu
verlängern.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Vermeiden Sie den Kontakt mit scharfen Gegenständen, die den Patch beschädigen könnten.
Achten Sie darauf, dass der Patch sicher an der gewünschten Oberfläche haftet, um ein Ablösen während der
Nutzung zu vermeiden.
Wenn Sie den Patch reinigen müssen, verwenden Sie milde Reinigungsmittel und vermeiden Sie aggressive
Chemikalien.
Bewahren Sie den Patch an einem trockenen und kühlen Ort auf, wenn er nicht verwendet wird.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Vorbereitung der Oberfläche:

Stellen Sie sicher, dass die Oberfläche, auf der Sie den Patch anbringen möchten, sauber und trocken
ist.
Entfernen Sie Staub, Schmutz oder Öl von der Klettfläche.

Anbringen des Patches:

Nehmen Sie den Patch und positionieren Sie ihn an der gewünschten Stelle.
Drücken Sie den Patch fest auf die Klettfläche, um sicherzustellen, dass er gut haftet.

Verwendung des separaten Schleifenstücks:

Das separate Schleifenstück kann an anderen Gegenständen angebracht werden, um den Patch
flexibel zu nutzen.
Befestigen Sie das Schleifenstück an der gewünschten Stelle und wiederholen Sie den
Anbringungsprozess wie oben beschrieben.

Reinigung des Patches:

Um den Patch zu reinigen, verwenden Sie ein feuchtes Tuch und milde Seife.
Lassen Sie den Patch an der Luft trocknen, bevor Sie ihn wieder verwenden.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie den Patch nicht im normalen Hausmüll, wenn er beschädigt ist oder nicht mehr verwendet
werden kann.
Überprüfen Sie die örtlichen Vorschriften zur Entsorgung von Kunststoffartikeln und befolgen Sie diese.



Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Bei Fragen oder Bedenken zu Ihrem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Verkäufer.

Vielen Dank, dass Sie sich für den Volquartsen Moralaufnäher ZweierPack entschieden haben! Wir wünschen Ihnen
viel Freude bei der Nutzung.



1.  

2.  

3.  

4.  

Volquartsen Morale Patch TwoPack Safety
Instructions

Introduction
Thank you for choosing the Volquartsen Morale Patch TwoPack. This guide provides important safety information
and usage instructions to ensure a safe and enjoyable experience with your new product. Please read this guide
carefully before using the patches.

General Safety Guidelines
Ensure safe use by following all instructions provided in this guide.
Keep the patches out of reach of small children to prevent choking hazards.
Regularly inspect the patches for any signs of damage or wear. Discontinue use if any damage is found.
Avoid exposing the patches to extreme temperatures or harsh chemicals that may affect their integrity.

Specific Safety Precautions for Use
The patches are designed for use on loop surfaces only. Do not apply them to surfaces that are not
compatible with Velcro.
Ensure that the surface is clean and dry before applying the patch to ensure proper adhesion.
Do not pull or tug on the patches excessively, as this may damage the hook backing or the loop surface.
If the patch becomes dirty, clean it with a damp cloth. Do not use abrasive cleaners or scrubbers.

Instructions for Installation and Usage

Preparation:

Choose a suitable loop surface for application.
Ensure the surface is clean and free from debris.

Application:

Align the patch with the desired position on the loop surface.
Press firmly to ensure the hook backing adheres well to the loop surface.

Removal:

To remove the patch, gently peel it away from the loop surface. Avoid pulling too hard to prevent
damage.

Cleaning:

If the patch becomes soiled, use a damp cloth to wipe it clean.
Allow the patch to air dry completely before reapplying.

Disposal Instructions
Dispose of any damaged patches responsibly. Do not dispose of them in a manner that could pose a risk to
the environment or to others.
Follow local regulations for the disposal of plastic products.

Contact Information for Further Support
For any inquiries regarding the safety or use of this product, please refer to the manufacturer’s contact information,
which can typically be found on their website or product packaging.

By following these guidelines, you can ensure a safe and enjoyable experience with your Volquartsen Morale Patch
TwoPack. Thank you for your attention to safety!




